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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„Mikor kapnak végre értesítést a települések a Nemzeti Szabadid ős — . Egészség Sportpark
Program keretében benyújtott pályázatokról? ”

címmel.

A benyújtott kérdésre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Több megkeresés érkezett hozzám választókerületem településeinek vezet őitől, hogy még a mai
napig sem kaptak semmiféle tájékoztatást a Nemzeti Szabadid ős — Egészség Sportpark
Program keretén belül benyújtott pályázatokkal kapcsolatban . A Programról a kormány még
egy 2016 júniusi határozatában rendelkezett, és a választókerületem számos települése élt is a
pályázati lehetőséggel, remélve, hogy egy minőségi sportparkot létesíthetnek.

Szilágyi György képviselőtársam 2017 . február 14-én már írásbeli kérdéssel fordult Önhöz a
pályázati anyagok elbírálása és az értesítések hiánya kapcsán . A kérdésre adott válaszból
kiderült, hogy összesen 2353 önkormányzat nyújtott be kérelmet 3644 sportpark és 165 futókör
létrehozására . A döntés-előkészítő bizottság 2016-ban pedig 107 sportpark és 10 futókö r
megépítéséről döntött, amelyrő l az érintett önkormányzatokat értesítették . Tehát nem nehéz
kiszámolni, hogy 3537 sportpark és 155 futókör létrehozására irányuló kérelemme l
kapcsolatban semmiféle értesítést nem küldtek ki a pályázóknak . Ők mind a mai napig nem
tudják, mi lett a sorsa a kérelmüknek, holott a feltételrendszer szerint a benyújtott kérelmekr ő l



30 napon belül kellett volna a miniszteri döntést meghozni, illetve a döntésr ől 5 napon belül
az érintetteket kiértesíteni .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Program honlapján jelenleg is csak egy általános tájékoztató található, miszerint a
beérkezett kérelmek feldolgozása folyamatban van . Kérdezem, amennyiben nem dolgoztá k
fel az összes pályázati anyagot, mi alapján döntött a bizottság 2016-ban a 107 sportpark és 1 0
futókör megépítéséről?

Azt, hogy 2017-ben további 5,5 milliárd forint áll rendelkezésre a Program keretében, és –
ahogyan Ön fogalmazott — „a következő fázisában folyamatosan értesítjük az
önkormányzatokat a korábban benyújtott és a felhívásnak megfelelő kérelmeik
támogatásáról” szintén csak T. Miniszter Úr válaszából tudható meg . Kérdezem, mikor
kezdődik a „következ ő fázis”? A 2017-es költségvetést tavaly júniusban fogadta el a z
Országgyűlés, azóta tudva levő, hogy mennyi pénz áll rendelkezésre . Mit jelent az, hog y
folyamatosan értesítik az önkormányzatokat? Heti, esetleg havi rendszerességgel? Most
március közepe van, és még mindig nem történt semmi .

Tisztelt Miniszter Úr! Mikor kaphatnak végre az önkormányzatok bármiféle visszajelzést a
Programmal kapcsolatban? Miért nehezítik meg a települések munkáját azzal, hogy emiat t
nem tudnak tervezni ?

Várom érdemi válaszát .

Budapest, 2017. március 10 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik
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